
        Acta Reunió Junta                                                                                                                     Curs 2021/22 

       AFA Escola El Dofí 

REUNIÓ de JUNTA 26 d’abril de 2022 (virtual) 

Assistents (5): Georgina Gómez, Eva , Sandra, Laura Garcia i Damià Jiménez. 

Inici de reunió a les 19:00h per Zoom. 

1. Lectura de l’ordre del dia. 
- Festa final de curs i de 6è 
- Petició targeta al banc. 
- Informacions. 
- Torn obert de paraula 

 
2. Festa final de curs i de 6è 

Serà el 18 de juny a la tarda. S’han demanat cadires a l’institut (50) i taules i cadires a l’ajuntament 
(15+150). Tenim unes 50 cadires i unes 10 taules. Esperem resposta de les entitats i si cal 
demanarem a famílies que portin el que puguin. No sabem si cal escenari.  
No tenim molt clar el que fan els de 6è o si necessiten alguna cosa... Parlarem amb ells. Treballem 
amb la idea d’altres anys: cap a les 16:30h obrir portes, fins les 18h festa de l’escola i des de llavors i 
fins les 20h, festa de 6è. Després sopar on cadascú porta alguna cosa. No es pot vendre alcohol. 
Caldrà anar pensant que es fa de 16:30h a 18-18:30h. Podem recuperar el Dofivisió. Pensem si fem 
algun petit acte dels 50 anys. Parlarem amb Comissió festes i comunicació per anar organitzant. 
Amb Dani i Pilar per saber propostes i idees de 50a anys també.  
Pel curs que ve podem començar a pensar en gots reutilitzables (idea que vam començar just abans 
de la pandèmia). Parlarem amb comissió comunicació per veure com en fem difusió. La idea seria 
que el primer got el regalem i després el cobrem. Es pot fer concurs de logo de AFA per serigrafiar, i 
a partir d’aquí utilitzar-lo en el que sigui de merchandising (bock&roll, samarretes, ...). 
 

3. Petició targeta a banc. 
Amb aquest punt de l’acta, autoritzem a la Tresorera de l’AFA, Meritxell Delgado, a recollir en nom 
de l’Associació la targeta i documents necessaris a l’entitat bancària que ho requereix. 
 

4. Informacions   
Des de l’AFA del l’institut ens proposen que pel curs que ve optem a subvenció de projecte de 
biblioteques. En Damià mostra un pdf on hi ha esborrany del projecte. Actualment l’INS Premià 
disposa de la figura de bibliotecària (Marta) gràcies a aportació de la seva AFA. Proposen que pel 
curs que ve, es pot fer extensiu a escoles. Seria que una vegada a la setmana o quinzenalment la 
Marta aniria a una escola a fer tasques relacionades amb la biblioteca i la lectura (cada escola 
dissenya el que li va millor). Es vol demanar una subvenció a l’ajuntament perquè n’assumeixi el 
cost (o la majoria del mateix). Valorem i estem d’acord en donar suport al projecte. Ho farem saber 
a grup Federació AFA’s. 
El dia 4 hi haurà la xerrada d’alimentació. En farem difusió avui mateix.   
 

5. Torn obert de paraula. 
Propera reunió 24 de maig a les 19:00h (podrem valorar si presencial). 
Finalització a les 19:40 h. 


